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Schooljaar 2021-2022 werd de eerste helft van het schooljaar nog gedomineerd 
door Corona en de bijbehorende hoofdbrekers. De tweede helft van het 
schooljaar verliep ‘normaler’. Veel relatief nieuwe MR-leden vinden steeds 
meer hun draai in hun rol. Er komt meer ruimte voor verdieping in onze taken 
en bevoegdheden en voor het ontwikkelen van onze visie. De MR heeft zich dit 
schooljaar beziggehouden met de volgende zaken: 
 
Nieuwe MR-leden 
Iris Harmeijer is wegens een nieuwe functie gestopt als MR lid. Ze heeft in 
Wendy Bakker een enthousiaste opvolger gevonden. In de loop van het 
schooljaar is de vacature van MR lid personeelsgeleding ingevuld door Mathieu 
Groot. Hiermee is de personeelsgeleding weer op volle sterkte.  Aan het einde 
van het schooljaar is Anouk van der Capellen helaas gestopt wegens drukke 
andere werkzaamheden. Dank voor jullie inzet Iris en Anouk. Hiermee is een 
nieuwe vacature ontstaan voor MR lid oudergeleding.  
 
Scholing MR-leden 
Vorig schooljaar heeft de MR scholing aangeboden gekregen. Dit jaar is daar 
vorm aan gegeven door de aanschaf van ‘MR Academie’. Een platform waar 
veel (actuele) informatie gemakkelijk te vinden is. Ieder MR-lid kan zelf starten 
met trainingen via de MR Academie.  
Verder heeft John Deckers aangeboden scholing te geven. Voor nu volstaat de 
MR academie. Zodra daar behoefte aan is, zal hierover contact met John 
Deckers worden gezocht.  
 
Corona 
Ook dit schooljaar drukte Corona een stempel op de gang van zaken op school. 
De herfst en de winter werden landelijk gekenmerkt door oplopende 
besmettingsaantallen waar binnen school beslissingen op genomen moesten 
worden. Waar mogelijk werd thuis gewerkt, leerkrachten en leerlingen gingen 
in quarantaine, er werden mondkapjes gedragen en heel veel handen 
gedesinfecteerd. Lang bleef hierdoor het aantal besmettingen binnen de 
perken. In februari werden ook vanuit de overheid de maatregelen meer en 
meer losgelaten, wat gelijk viel met de heropening van de school na lockdown. 
Dit zorgen voor een flinke stijging in het aantal besmettingen. Ook het groep 8 
kamp veroorzaakte een toename in het aantal besmettingen zowel onder de 
leerkrachten als in de klassen van de betreffende leerlingen. De MR is steeds 



betrokken geweest bij de beslissingen die hieromtrent genomen moesten 
worden. 
 
Coronagelden 
De MR is gedurende het schooljaar steeds op de hoogte gebracht van de inzet 
van de coronagelden en heeft hier regelmatig updates over ontvangen van de 
directie. 
 
Huisvesting Spaans Leger 
Het Integraal Kind Centrum (IKC) heeft geen doorgang gevonden. De 
huisvesting van het Spaans Leger blijft een punt van zorg. Vanuit de directie is 
de MR geïnformeerd over de huidige status: Op dit moment is er geen nieuwe 
informatie. Er is geen aanvraag voor nieuwe voorzieningen, voor zover bij de 
directie bekend.  
Het laatste bericht dat de directie heeft bereikt, is dat de besturen samen 
optrekken op het IHP van de gemeente Enkhuizen en schoolbesturen 
daadwerkelijk in de begroting van de gemeente komen te staan. John Deckers 
heeft vlak voor de zomervakantie kennisgemaakt met de nieuwe wethouder 
onderwijs en huisvesting en heeft daarbij zijn best gedaan dit onder de 
aandacht te brengen. 
 
Communicatie 
Om de zichtbaarheid van de MR te vergroten, is een stukje geplaatst in de 
nieuwsbrief. Communicatie naar en met de achterban (personeel en ouders) 
blijft een punt van aandacht, waar volgend schooljaar meer invulling gegeven 
aan zal worden. De MR moet nog beslissen in welke vorm dit zal plaatsvinden, 
bijvoorbeeld d.m.v. een enquête en/of (herhaaldelijk) een stukje in de 
nieuwsbrief. In de overgang naar Teams is gekeken naar het bereikbaar blijven 
van de MR voor derden via mail. 
 
Zorgplan, schoolplan, schoolgids 
De MR is geïnformeerd over het zorgplan, het schoolplan en de schoolgids. Er is 
geëvalueerd en herschreven aan deze stukken. De wijzigingen in de schoolgids 
zijn door de MR goedgekeurd, het schoolplan zal volgend schooljaar bekeken 
worden.  
 
Formatie  
De MR is geïnformeerd over de formatie en heeft hiermee ingestemd. 
 
Ouderbijdrage en oudercommissie 



De oudercommissie heeft namens Spaans Leger en Toereppel haar cijfers ter 
goedkeuring aan de MR aangeboden. De ouderbijdrage is al vele jaren nooit 
verhoogd en door corona is er twee jaar geen minikermis/bingo geweest. Met 
de huidige en toekomstige prijsstijgingen door de hoge energieprijzen, is een 
verhoging van de ouderbijdrage nodig. Begin volgend schooljaar wordt hierover 
besloten. 
 
Van Cito naar IEP 
De MR is door de directie al in een vroeg stadium geïnformeerd over de 
overgang van CITO naar IEP. Waar de informatie in eerste instantie wat 
summier was, bracht een ouderinformatieavond meer inzicht in deze overgang. 
Helaas was de opkomst bij deze avond gering. Dit blijft een punt van aandacht: 
hoe maak en houdt je ouders betrokken bij school? 
 
Regie-versterkend handelen, hoogbegaafdheid 
Dit schooljaar heeft er teamscholing plaatsgevonden op het gebied van regie-
versterkend handelen en hoogbegaafdheid. Volgend jaar wordt een werkgroep 
hoogbegaafdheid opgericht. De MR staat achter de weg die hier wordt 
ingeslagen. Na jarenlang vooral inzet voor kinderen die moeilijker leren, komt 
er nu gelukkig ook aandacht voor kinderen die gemakkelijker leren. De MR 
vertrouwt erop dat er op die manier ook voor die kinderen passend onderwijs 
komt.  
 
Continurooster 
De invoering naar het continurooster dit schooljaar is soepel verlopen. 
 
Toekomstvisie 
Komend schooljaar gaat de MR aan de slag met het verder ontwikkelen van 
haar eigen visie, de ouderbijdrage, het opstellen van een eigen jaarplan, een 
gezond schoolbeleid. Het vervullen van de vacature oudergeleding behoeft ook 
aandacht. 
 
 
 
 


